
Medlemsmöte i Kolsta. 

 
 

Nu har vi haft medlemsmöte igen och uppslutningen var ganska stor till antalet. 
Vi började med att äta lunch och småprata om ditten och datten. Efter en stund 
så ville vår ordförande ha ordet. Jörgen redogjorde för vår situation med att det 

var svårt att hitta på resmål. Styrelsen instämmer också i den här frågan. 
 

Vi i styrelsen hade gjort en enkät som vi delade ut till medlemmarna. Den skulle 
fyllas i innan deltagarna fick gå hem. Den besvarades anonymt alltså. Vi fick en 
del svar som Barbro har sammanställt. Svaren kan kanske vara en ledning för 

styrelsen när vi skall bestämma resmål på vår planeringsresa till Åland. 
 
 

Vår gamla ordförande, Karl-Oskar, kom med ett och annat förslag om resmål och 
en och annan kommentar till Jörgens uttalanden. 

 
 
Under dagen så pratades det om gamla minnen och vi hade trevligt. 

 
 

 
 
 

 
 

 



 
 
 

 



 

 
 

 
 

Thorbjörn A vid tangenterna och bakom kameran. 


